
EKFL treenerite nõukogu 10.02 

Osalesid: Siim Kelner, Ivar Mikk, Indrek Otsus, Elina Kivinukk, Jaana Junson. 

Algus: 13:00 

Lõpp: 15:15. 

 

Arutati: ADAMSiga liitumine. Eilna Kivinukk selgitas, et EKFL on seni teinud head kostööd EADga ning 

väärib kiitust. Kodulehel uuendatud info vaja panna, teha koolitusi, hetkel Adamsis u 37 sportlast. Ei 

ole tõenäoliselt võimalik kõiki sportlasi lülitada ADAMSisse. Seletati lahti ADAMSisse lülitumise 

juhend. Samuti loobumisvorm. Kas on võimalik saada muud võistlusvälist infot. Vaadata üle litsentsi 

tekst. Mõttekam ja realistlikum on lisada u 2 inimest ADAMSisse ja organiseerida võistlusväliseid 

teste rohkem selle arvelt. 

Otsus: Lisada litsentsile dopingutestimise teemaline lisainfo ja lisasätted. 

Otsus: Lülitada esialgu ADAMSisse kaks sportlast. Nimed edastatud EAD esindajale. 

Otsus: Korraldada lähiajal antidopingu ABC koolitus. 

Otsus: Ettepanek juhatusele testide eelarve paika panemiseks.  

 

Arutati: Kuidas toimub tiitlivõistlustele pääsemine. 

Otsus: Pääsemise kord jääb samaks nagu kodulehel sätestatud. Säilib kohtustus osaleda EKV ja EMV 

hoolimata Eliitkoondise staatuse omamaisest. 

 

Lisaks arutati: 

Võistlusjuhendi kinnitamine 

Profiliiga roll EKFLi suhtes. 

IFBB poolt A ja B koondise muutmine. 

Eliitkoondise sponsoreerimise võimalused. 

Peasekretäri kättesaadavuse tunnid. 

 

 

 


